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   اقتصاد کیش-  سرپرست سازمان منطقه آزاد قشم گفت: با توجه به اینکه ۳۰ درصد 
از مسافران ورودی به قشم، گردشگران خارجی هستند، این جزیره ظرفیت مناسبی 

برای سرمایه گذاری در بخش گردشگری به ویژه در حوزه بین الملل دارد.
افشار فتح الهی در نشست اقتصادی با سفیران کشورهای کره جنوبی و نیوزیلند افزود: 
با توجه به برگزاری جام جهانی فوتبال در قطر و نزدیکی این جزیره، احداث هتل های 
پنج ستاره و مجموعه های گردشگری استاندارد می تواند زمینه ساز حضور گردشگرانی 

از سایر کشورهای جهان در قشم باشد.
وی همچنین دوران پسا کرونا را عامل دیگری برای توسعه گردشگری جزیره دانست 
و ادامه داد: بزرگترین جزیره خلیج فارس با شرایط آب و هوایی مناسب، آماده حضور 

سرمایه گذاران خارجی است و این سازمان برای تسهیل این امر تلاش می کند.
سرپرســت سازمان منطقه آزاد قشم  تصریح کرد: فرصت های زیادی برای حضور 
ســرمایه گذاران بین المللی در حوزه های مختلف زیربنایی، صنعتی، هتل سازی و 

گردشگری در قشم وجود دارد که باید معرفی شود.
وی ضمن برشمردن ظرفیت ها و مزیت های طبیعی، گردشگری و اقتصادی جزیره 
قشم ادامه داد: احداث پل خلیج فارس و اجرای طرح توسعه بندر کاوه به  عنوان نقطه 

آغاز کریدور شمال - جنوب تاثیر مثبتی بر اقتصاد این منطقه خواهد داشت.
فتح الهی طرح ساخت پل خلیج فارس و توسعه بندر کاوه را از مهم ترین طرح های 
اقتصادی و زیربنایی جهت جذب سرمایه گذاری دانست و تصریح کرد: مطالعات 
زیست محیطی و اقتصادی این طرح ها انجام شده و مذاکره با سرمایه گذاران مختلف 

خارجی برای اجرای آن ادامه دارد.
وی اظهار کرد: قشم، ازنظر دسترسی به آب های بین المللی، تردد کشتی های تجاری 
و حضور در موقعیت استراتژیک جغرافیایی تنگه هرمز دارای مزیت های بی مانندی 

نسبت به سایر مناطق آزاد کشور است.
سرپرســت ســازمان منطقه آزاد قشم با اشاره به نقش ســازنده سفیران در معرفی 
فرصت های اقتصادی به ســرمایه گذاران، تاکید کرد: آماده ایم تا همایش بین المللی 
فرصت های سرمایه گذاری قشم با حضور سرمایه گذاران کره جنوبی به میزبانی منطقه 

آزاد قشم برگزار شود.
 سرمایه گذاران خارجی به جزیره قشم می آیند

سفیران جمهوری کره جنوبی و نیوزیلند در ایران نیز در دیدار با سرپرست سازمان 
منطقه آزاد قشم ضمن اشاره به ظرفیت های بی نظیر طبیعی جزیره قشم، این جزیره را 
قابل تبدیل به یکی از مقاصد گردشگری بین المللی و میزبان مسافرانی از کشورهای 

مختلف جهان برشمردند.
سفیر جمهوری کره جنوبی در این دیدار گفت: قشم به  وضوح دارای پتانسیل ها و 
مزیت های اقتصادی فراوانی است که تاکنون برای سرمایه گذاران کره جنوبی به خوبی 

معرفی نشده است.
یون کانگ هیون افزود: سفارت کره جنوبی آمادگی دارد تا در سال آینده میلادی باهدف 
معرفی بهتر مزیت های اقتصادی قشم همراه جمعی از سرمایه گذاران بین المللی در 
جزیره حضور پیدا کند. وی ادامه داد: با معرفی مزیت های اقتصادی قشم، سرمایه گذارن 

بین المللی به این جزیره می آیند.
سفیر نیوزیلند نیز در این نشست گفت: جزیره قشم منطقه ای است که پس از پایان کرونا 

می تواند مورد استقبال گردشگران خارجی قرار گیرد.
مایل وهی میلتونگا والش افزود: ایجاد فضای سازنده در حوزه های اقتصادی برای 
حضور سرمایه گذاران خارجی و همچنین ایجاد شرایط برای همکاری مشترک در 

بخش های تولیدی توسط منطقه آزاد قشم و کشور نیوزلند ضروری است.
جزیره قشم با مساحت یک هزار و ۵۰۰ کیلومتر در سال های ۱۳۶۹ و ۱۳۷۰ با تصمیم 
دولت به ۲ بخش منطقه آزاد با مساحت ۳۰۰ کیلومتر و منطقه ویژه اقتصادی با مساحت 

یکهزار و ۲۰۰ کیلومتر تقسیم شد.
پیونــد اقتصاد ملی به اقتصاد جهانی، انتقال تکنولوژی پیشــرفته به منطقه، جذب 
سرمایه های خارجی، تربیت نیروی انسانی ماهر و متخصص و افزایش صادرات و 

کسب در آمدهای ارزی از جمله هدف های ایجاد منطقه آزاد قشم است.
شهرستان قشم شامل جزیره های قشم، هنگام و لارک با ۱۵۰ هزار نفر جمعیت از تنگه 
هرمز به موازات سواحل استان هرمزگان در آب های خلیج فارس گسترده شده است.

 سرپرست سازمان منطقه آزاد قشم:

30درصد از مسافران ورودی به قشم 
گردشگران خارجی هستند

اقتصاد کیش-  رییس پارک علــم و فناوری هرمزگان گفت: برنامه ایجاد پارک 
فناوری کودکان در بندرعباس با کمک فولاد هرمزگان و در صورت مســاعدت 

آموزش و پرورش در بندرعباس راه اندازی می شود.
 علی فتی در آیین پایانی هفته پژوهش و فناوری هرمزگان افزود: مدرسه ای روبه رو 
برق منطقه ای سوله به مساحت ۴۰۰ متر مربع دارد که بنا شده آن را تجهیز کنیم و 
سرمایه خوبی برای این اختصاص داده ایم و هر دانش آموزی می تواند به آنجا آمده 

و از آن استفاده کند.
وی ادامه داد: یکی از مشکل ها آموزش و پرورش است که نامه های بسیاری به آن 
زده ایم تا یک مرتبه پارک علم و فناوری را به شورای آموزش و پرورش دعوت کنند 

تا بتوانیم ظرفیت های خود را معرفی کنیم و در برابر آن هیچ کمکی نمی خواهیم.
رییس پارک علم و فناوریی هرمزگان گفت: این پارک علم از دانش آموزان حمایت 
می کند و به آنان در پرورش و عملی کردن ایده هایشان کمک می کند و قرار نیست 
بســیاری از کارها را گزارش دهیم بلکه باید کار خود را انجام دهیم اما می گوییم 

حاضریم کمک کنیم.
فتــی افزود: برنامــه ای برای حمایت از طرح های دانش آمــوزی داریم و یکی از 
مشکل های موجود در هرمزگان ساخت نمونه های پرتوتایپ )شبیه سازی چیزی 
که در آخر پروژه خواهیم داشــت( دانش آموزی اســت و برای این منظور مرکز 
کوچکی را در طبقه منفی یک پارک علم و فناوری راه اندازی کرده ایم و ۲ تا ســه 

میلیارد ریال تجهیزات در آن وجود دارد.
وی اشــاره کرد: اکنون نمونه کارهای دانش آموزان که در آن ساخته می شود حتی 
در کشور هم مقام کسب می کنند و باعث افتخار هرمزگان هستند و هر دانش آموز 
مستعد ۳۰ میلیون ریال تسهیلات بلاعوض دریافت می کند و حتی به دانش آموزان 

مناطق محروم هم خدمات داده می شود.
رییــس پارک علم و فناوری هرمزگان بیــان کرد: از تمام فناوران و نوآوران و افراد 
دارای ایده برای حضور در پارک و بازدید از فضای آن دعوت می کنیم و اعتبارها و 

کمک های خوبی می توانیم در اختیار آنان قرار دهیم.
فتی در بخش دیگری از سخنان خود اشاره کرد:  درحال توسعه پارک در شرق به 
مرکزیت میناب و غرب به مرکزیت بندرلنگه هستیم و چندان در پی بزرگ کردن 

فضای اداری مجموعه نیستیم.
سوله متروکه شرکت غله در اختیار پارک علم و فناوری گذاشته شود

وی با اشاره به کمبود فضای کارگاهی در شهر بندرعباس گفت: فضاهای متروکه و 
بدون استفاده بسیاری در کشور وجود دارد و یک سوله اداره غله افزون بر ۳۰ سال 

بدون استفاده رها شده است که خواستار در اختیار گرفتن آن هستیم.
وی ابراز کرد: پارک با در اختیار گرفتن آن فضا می تواند نسبت به بازسازی و تبدیل 
آن به عنوان فضایی برای شرکت های دانش بنیان حوزه های مختلف از قبیل پزشکی، 
فن آوری و غیره استفاده کند و بدین ترتیب اندکی از مشکل کمبود کارگاه را در شهر 
بندرعباس را کاهش دهیم اما اکنون این فضای پنج هزار متری که کارخانه ماشین های 

قدیمی بوده به حال خود رها شده است.
۴۲ هکتار زمین در دانشگاه هرمزگان به پارک علم و فناوری اختصاص یافت

رییس پارک علم و فناوری هرمزگان بیان کرد: ۴۲ هکتار زمین در دانشگاه هرمزگان 
وجود دارد که یکی از بهترین مدل ها را بعد از اصفهان برای آن طراحی شده است، 

چون معتقدیم پارک باید به درون دانشگاه برود.
فتی افزود: براین اساس اعضای هیات علمی دانشگاه هرمزگان که در دانشکده ها 
تدریس می کنند و شرکت تاسیس کرده و اوقات فراغت شان را در شرکتی که در 

درون فضای ساخته شده توسط پارک علم و فناوری تاسیس کرده اند می گذارنند.
۱۲ درصد بودجه عمرانی پارک علم و فناوری تخصیص یافت

وی اشاره کرد: ۶۷ میلیارد ریال بودجه عمرانی برای پارک علم و فناوری هرمزگان 
گرفته ایم که تخصیص آن ۱۲ درصد بوده است و به لحاظ تخصیص بودجه آخرین 

استان کشور هستیم.
وی ادامه داد: اگر از مدیران در هرمزگان بپرسید چه میزان بابت حوزه فناوری هزینه 
کرده و چه مبلغی به پارک علم و فناوری کمک کرده اند عدد صفر را نشان خواهند داد.

رییس پارک علم و فناوری هرمزگان بیان کرد: اگر این سؤال از مدیران سیستان و 
بلوچستان پرسیده شود می گویند افزون بر ۵۰۰ میلیارد ریال اختصاص داده اند و سایر 

استان ها هم می توان این سؤال را مطرح کرد.
فتی اضافه کرد:  مدیران استان هم باید بخواهند و کمک کنند، به عنوان مسوولان 
پارک علم و فناوری دونده خوبی هستیم که اگر مقداری حمایت از سوی آنان باشد 

می توانیم کارهای بزرگتری انجام دهیم.
پژوهشگران برتر هرمزگان در پایان این مراسم مورد تجلیل قرار گرفتند.

رییس پارک علم وفناوری هرمزگان:

پارک فناوری کودکان در بندرعباس 
راه اندازی می شود 

اقتصاد کیش - رییس دانشگاه پیام نور 
قشم گفت: هم اکنون از ۳۷ کشور دنیا 
در پردیس دانشگاه پیام نور دانشجو 
جذب شــده است و شرایط مناسبی 
برای تبدیل این جزیره به مرکز علمی 

در منطقه وجود دارد.
مصطفی نقی زاده افزود: همچنین با 
تدابیر اتخاذ شده، از ظرفیت استانی و 
استان های همجوار برای تدریس در 

همه رشته ها استفاده می شود.
وی ادامه داد: با سیاست پیش بینی شده 

در این دانشگاه برای جذب دانشجو در مقطع کارشناسی تا شعاع ۱۰۰ کیلومتری 
بومی گزینی می شود.

رییس دانشگاه پیام نور قشم تصریح کرد: هم اکنون سه هزار دانشجو در قشم مشغول 
تحصیل هستند که یکهزار و ۲۰۰ دانشجو در مقطع کارشناسی فعالیت می کنند.

وی با بیان اینکه تا سال آینده تعداد دانشجویان به پنج هزار دانشجو می رسد افزود: هم  
اکنون امکان تحصیل دانشجویان داخلی و خارجی در هر رشته ای از دانشگاه های پیام 

نور کشور به صورت پردیس بین الملل در واحد قشم وجود دارد.
رییس دانشگاه پیام نور قشم با بیان اینکه تمام دانشجویان واکسینه نشده اند، گفت: 
در ترم جاری تمام کلاس ها و آزمون مقطع کارشناسی به صورت مجاری است و 
برای مقاطع کارشناســی ارشد و دکتری آزمون ها به صورت مجازی و حضوری 

انجام می شود.
وی افزود: این امتحانات در دانشــگاه، با تجهیز ۱۰۰ دســتگاه رایانه و با رعایت 
دستورالعمل های بهداشتی و به صورت مجازی و همزمان با سراسر کشور برگزار 

می شود

رییس دانشگاه پیام نور قشم :

دانشگاه پیام نور قشم از 3۷ کشور 
دانشجو جذب کرده است 

برنامه توانمندسازی محلات و روستاهای  
کمتربرخوردار هرمزگان آغار می شود

مهدی دوستی در آیین تجلیل از داوطلبان فعال جمعیت 
هلال احمر هرمزگان که همزمان با روز جهانی داوطلب 
برگزار شــد، افزود: باتوجه به اعتماد کاملی به مجموعه 
هــلال احمر، تمام منابع مالی را به ســمت هلال احمر 
هدایت خواهیم کرد که با بهره گیری از ظرفیت داوطلبان 
این جمعیت، فصل جدیدی از خدمت رسانی به مردم 

آغاز و امید در دل مردم استان زنده شود.
وی بیان داشت: به موازات این اقدام، روند صدور سند 
مالکیت برای ساکنان محلات فرسوده و کم برخوردار به 
عنوان حق حداقلی مردمان این محلات در حال پیگیری 

است.
استاندار هرمزگان با اشاره به نحوه خدمات رسانی هلال 

احمر در زلزله اخیر فین اظهارداشــت: مجموعه هلال 
احمر از ســاعت های ابتدایی وقوع زلزله در کنار ما و 
مردم بود و در خدمات رسانی به مناطق زلزله زده، بسیار 

خوب عمل کرد.
وی با اشاره به اینکه به واسطه وقوع زلزله ارتباط مخابراتی 
۱۰۵ دکل تلفن همراه و همچنین برق و آب ۳۸ روستا قطع 
شده بود، گفت: در همان ساعات اولیه با تلاش مجموعه 
دستگاه های اجرایی، ارتباط مخابراتی این روستاها برقرار 
و در کمتر از ۶ ساعت برق و آب تمامی روستاهای زلزله 

زده به جز ۲ روستا وصل و به مدار برگشت.
دوستی خاطرنشان کرد: با گذشت کمتر از پنج ساعت، 
۱۸۰چادر در ورزشــگاه خلیج فارس به عنوان کمپ 

اضطــراری برپا و امداد رســانی به مناطق زلزله زده  نیز 
آغاز شد.

اســتاندار هرمزگان با تاکید بر عبــرت آموزی و درس 
گرفتن از وقوع رخدادها به ویژه وقایع طبیعی گفت: باید 
به منظور مدیریت حوادث و بحران، سامانه ای طراحی و 
راه اندازی شود که در مواقع اضطراری و حوادث بعدی 

با چالش های دوره کنونی روبرو نباشیم.
وی، تقسیم بندی خدمات رسانی به مناطق زلزله زده به 
پهنه های مختلف و تعیین ناظران ویژه در هر منطقه را 
یکی از عوامل مهم برای مدیریت منســجم این رخداد 
طبیعی عنوان و خاطرنشــان کرد: مجموعه اقداماتی که 
در این محورها صورت گرفت، موجب رضایت مندی 
مردم شد اما باید تیمی قوی از داوطلبان مسلط به سامانه 
های نرم افزاری تشکیل و از ظرفیت آنان در این حوزه 

استفاده شود.
استاندار هرمزگان در پایان ابرازداشت: داوطلبان جمعیت 
هلال احمر رفیق روزهای سخت ما هستند و هر جایی که 
احساس نیاز شده است، در کنار مجموعه دولت و مردم 
بــوده اند؛ لذا تکریم و تجلیل از جایگاه والای داوطلبان 

هلال احمر یک تکلیف است

استاندارهرمزگان :

      اقتصاد کیش - استاندار هرمزگان گفت: 
۴۶ محله و ۱۳۰روســتای کمتر برخوردار در 
شهرستان ها شناسایی شده که به زودی خرده 
اقدام های محیطی برای زیباســازی محلات و 

توانمندسازی مردم این مناطق آغاز می شود

اقتصاد کیش-    سرپرســت معاونت هماهنگی امور 
اقتصادی استانداری هرمزگان بر ضرورت ساماندهی و 

یکپارچگی سامانه ها و توجه به ظرفیت ها و شاخص های 
اســتان در جهت تسریع در پرداخت تسهیلات بند الف 

تبصره ۱۸ قانون بودجه، تاکید کرد.
به گــزارش اقتصاد کیش ، علی فیروزی در نشســت 
هماهنگی جهت تســریع در پرداخت تســهیلات بند 
الــف تبصره ۱۸ قانون بودجه که از طریق ارتباط ویدئو 
کنفرانس با وزارت کشور برگزار شد، عنوان کرد: بخشی 
از مشکلات در این زمینه مربوط به موارد اجرایی و بخشی 

دیگر مربوط به سامانه هاست.
 وی بر ضرورت ســاماندهی و یکپارچگی سامانه ها در 
جهت تسریع در پرداخت تسهیلات بند الف تبصره ۱۸ 

قانون بودجه، تاکید کرد.
 سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری 
هرمزگان افزود: با توجه به اینکه موضوع تسهیلات تبصره 
۱۸ کمک به سرمایه گذاری و ذیل آن ایجاد اشتغال است، 
باید شاخص های استان ها و همچنین ظرفیت اصلی هر 
استان با  تخصیص اعتبارات مناسب مورد توجه قرار گیرد 
که در این راستا، گردشگری در هرمزگان، ظرفیت بسیار 

مهمی محسوب می شود

ضرورت ساماندهی و یکپارچگی سامانه ها
 و توجه به ظرفيت ها و شاخص های استان 

سرپرست معاونت هماهنگى امور اقتصادی استانداری هرمزگان تاکید کرد:

اقتصاد کیش-    مدیــر اداره بنادر و دریانوردی غرب 
هرمزگان از تبدل شــدن بندرلنگه به یکی از قطب های 
صادرات کانتینرهای یخچالی کشور خبر داد و گفت: در 
این راســتا این بندر جایگاه نخست در بین بنادر کشور 

کسب کرده است.
قاسم عسکری نسب در تشریح عملکرد تخلیه و بارگیری 
کانتینرهای یخچالی در بندرلنگه از ابتدای سالجاری تا 
نیمه آذرماه اظهار داشــت: در این مدت در مجموع ۵۲ 
هزار و TEU ۷۵۶ کانتینر یخچالی تخلیه و بارگیری شده 

که در این بخش جهش پنج برابری محقق شده است.
وی با اشاره به افزایش عملیات تخلیه و بارگیری کانتینری 
و صــادرات کالاهای یخچالی با وجود شــرایط متاثر 
از تحریم ها و ویــروس کرونا، حجم صادرات کانتینر 
یخچالی از طریق بندرلنگه در مدت یاد شده را ۲۶ هزار و 
TEU ۳۷۸ کانتینر عنوان کرد که در مقایسه با مدت مشابه 
سال گذشته، در بخش صادرات نیز ۱۹۳ درصد افزایش 

را نشان می دهد.  اداره بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان 
با نظارت بر هفت بندر تجاری و مسافری کانون مهمی 

برای تبادلات تجاری با کشورهای حوزه خلیج فارس و 
دریای عمان قلمداد می شود

بندرلنگه به یکی از قطب های صادرات کانتينرهای یخچالی 
کشور تبدیل می شود

اقتصاد کیش - سرپرست شرکت توسعه و مدیریت بنادر و فرودگاه های کیش از راه 
اندازی پرواز در مسیر کیش-مسقط و بالعکس خبر داد که این مهم زمینه ساز گسترش 

تعامل با عمانی ها خواهد شد.
به گزارش اقتصاد  کیش، عزت اله محمدی سرپرست شرکت توسعه و مدیریت بنادر 
و فرودگاه های کیش راه اندازی پرواز در مسیر کیش-مسقط و بالعکس را زمینه ساز 
گسترش روابط چندجانبه اقتصادی به ویژه گردشگری سلامت با عمانی ها دانست 
و این اقدام ارزشــمند را مثبت ارزیابی کرد و گفت: اکنون پرواز خارجي در مســیر 
کیش- دبی و بالعکس فعال است و از روز  ۲۰ آذر) دیروز( نیز  پرواز کیش- مسقط 
و بالعکس راه اندازی شد. محمدی در ادامه سخنان خود تصریح کرد: با راه اندازی 
مجدد کیش - مســقط این مســیر پروازی، ساعت ۱۰ و سی دقیقه روز گذشته  با 

هواپیمایی کیش جزیره را به مقصد مسقط ترک کرد.
وی افزود: با برنامه مدون و هماهنگی های انجام شده قصد داریم تعداد پروازهای 
خارجي را در فرودگاه بین المللی کیش افزایش دهیم. عزت اله محمدی اظهار داشت: 
با همکاری شرکت هواپیمایی کیش پرواز مسقط هر هفته روز شنبه؛ ساعت: ۱۰ و 
سی دقیقه در مسیر کیش - مسقط و ساعت ۱۷ از مسقط به کیش انجام خواهد شد. 
وی افزود: این پرواز می تواند به منظور توسعه گردشگری به ویژه توریسم سلامت 

و حضور فعالان اقتصادی دو کشور ایران و عمان باشد.

بعد از کیش - دوبى؛

کیش ـ مسقط  هم راه افتاد  

اقتصاد کیش -  شــهردار بندرعباس گفت: هوشمند 
سازی جزیی از اولویت های شهرداری است و سازمان 
فاوا بعنوان یک حلقه اصلی و مهم مدیریت شــهرداری 

محسوب می شود.
شــهردار بندرعباس از ســازمان فنــاوری اطلاعات و 
ارتباطــات شــهرداری بازدید و از نزدیــک در جریان 

خدمات و فعالیت های این سازمان قرار گرفت .
به گزارش اقتصاد کیش ، مهدی نوبانی در این بازدید بیان 
کرد: سازمان فاوا شهرداری باید با خلاقیت، ایده جدید، 
برنامه های راهبردی و استفاده از تکنولوژی مدرن و بهره 
مندی از روش های به روز و اثربخش، هوشــمند سازی 

و طرح شهر الکترونیک را با جدیت مدنظر قرار دهد.
شــهردار بندرعبــاس تخصص گرایی و اســتفاده از 
ظرفیت های داخلی ســازمان را ارزشمند دانست و در 
ادامه گفت: این سازمان با توجه به ظرفیت و پتانسیل بالا، 
می تواند با برنامه ریزی و نظارت دقیق نقش مؤثری در 
شهرداری داشته باشد و با بهره گیری از ظرفیت نیروی 
متخصص و کارشــناس در راســتای خدمات رسانی 

مناسب تر و بهینه تر به شهروندان کمک کند. 
نوبانی افزود: هدف ما در ســازمان فناوری اطلاعات و 
ارتباطات حرکت به سوی هوشمندسازی زیرساخت 
های مدیریت شــهری است و با استفاده از خرد جمعی 

و متخصصان سازمان به این مهم دست خواهیم یافت.

هوشمند سازی جزیی از اولویت های شهرداری است
مهدی نوبانى ، شهردار بندرعباس:


